日期：二零零五年四月二十八日(星期四)

Date : 28 April 2005 

時間：下午二時三十分
Time : 2:30 p.m.

地點：沙田區議會會議室
Venue : Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會Sha Tin District Council

文化、體育及社區發展委員會Culture, Sports and Community Development Committee

會議通告Notice of Meeting
I. 廉政公署新界東辦事處“二零零五年／零六年度工作計劃”及推選沙田區青少年倡廉活動籌備委員會人選

“2005/2006 Work Plan of ICAC Regional Office (NTE)” and Election of Members of the Organizing Committee for the Anti-corruption Activity in Sha Tin 

II. 新界單車徑網絡可行性研究—沙田區之單車徑計劃

Feasibility Study of the Network of Cycling Tracks in the New Territories – The Cycling Track Project in Sha Tin 

III. 沙田區文康設施工程進展匯報

Progress Report on the Cultural and Recreational Facilities Construction Works in Sha Tin 

IV. 沙田顯田游泳池第二期工程設計方案

Design Scheme for Hin Tin Swimming Pool, Phase II in Sha Tin

V. 沙田區城門河畔走廊之行人路、單車徑及行人設施改善工程匯報

Information Paper on the Improvement Works to Footpath, Cycling Track and Pedestrian Facilities along Shing Mun Walkway in Sha Tin

VI. 公民意識推廣及青少年事務工作小組撥款申請
Funds Application from the Working Group on the Promotion of Civic-mindedness and Youth Affairs

VII. 沙田各界慶祝香港回歸八周年酒會撥款申請
Funds Application for Holding a Cocktail to Celebrate the 8th Anniversary of Hong Kong Reunification with China

VIII.工作小組報告

Progress Report of Working Groups

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.
二

